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Protokoll styrelsemöte S28 2014–11–18

Närvaro: Alen Lulic Propagandamästare tillika Sekreterare
Josefin Karlsson Ordförande
Jashar Vahid Källarmästare
David Larsson Cafémästare
Joacim Åström Överphös, fr.o.m. §12
Louise Hauzenberger Skattmästare
Erik Gärtner Näringslivsansvarig, fr.o.m. §12
Sebastian Karabeleski Programmästare
Astri Magnussen Sexmästare
Daniel Lundell Revisor, t.o.m. §13.2
Philip Holgersson Revisor
Peter Dahl Kårkontakt TLTH, t.o.m. §13.2

Adjungerade Elise Eborn
Lisa Claesson
Sandra Ohlsson
Nicolas Salas
Viktor Attoff

§1 OFMÖ Ordförande Josefin Karlsson förklarade mötet öppnat klockan
12.10.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Styrelsen beslöt att adjungera

• Viktor Attoff

• Sandra Ohlsson

• Elise Eborn

• Lisa Claesson

• Nicolas Salas

§5 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med följande tillägg:

• §13.1 Teknikfokusförvaring

• §13.2 Middag med E

§5 Föregående mötes
protokoll

Inga protokoll godkändes.

§6 Information från
kåren

Peter Dahl informerade att det är fullmäktigeval och uppmanade
mötesdeltagarna att rösta.

§7 Information från PLD
&& PLC

Inget informerades från PLD && PLC.
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http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dat11alu
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dic11jka
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dt09fa2
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?lak03dla
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?atp10jas
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?ada10lha
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dic11awi
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dat11mgu
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dic12ama
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?ada10dlu
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dt09ph1
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?tna11nsa
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jossi: tjej ringde henne i torsdags om hur vi valt att hantera sån-
garkivet. hon har inte svarat på josefins svar.

§8 Beslutsuppföljning Arkivstädning

Mötet beslöt att det ska rapporteras på S30.

Beslutsuppföljningen ser nu ut som följande:

Ansvarig: Beslut: Beslutat: Rapporteras:
Josefin K. Reunion S10 2014 S10 2015
Josefin K. Beslutshantering S13 2014 S30 2014
Alen L. Arkivstädning S18 2014 S30 2014

§9 Utskottsrapporter Ingen hade frågor eller kommentarer rörande utskottsrapporter-
na.

§10 Ekonomisk status Louise Hauzenberger meddelade att vi har okej med pengar.

§11 Val av funktionärer Källarmästeriet
Funktionär inom Källarmästeriet Anna Lissborg (ims11ali)
Sudo Robin Lindberg (tne09rli)

§12 Arkivriktlinjer Styrelsen gick igenom de ändringsförslagen de hade till arkivari-
ernas arkiveringspolicy.

Joacim Åström kom in i lokalen.

Louise hauzenberger tyckte att det vore bättre att spara alla doku-
ment, förutom t.ex. bokföring, digitalt om inte det är så att det
finns ett krav på att ha kvar det i pappersform.

Elise Eborn noterade att dokumenten måste vara signerade och
signaturerna måste sparas.

Erik Gärtner kom in i lokalen.

Daniel Lundell föreslog att man gör en sida på hemsidan där de
kan lägga upp en lista på saker i arkivet.

Josefin Karlsosn föreslog att man skapar ett formulär som man
fyller i när man vill låna saker ur arkivet.

Louise trodde att då arkivet kommer att växa så behöver man
förmodligen slänga saker i framtiden.

David Larsson föreslog att då göra en plan på vad som slängs
först ifall det kommer till det.

Styrelsen ska skicka ändringsförslagen till arkivarierna.
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§13 Stadsfästning av
motionssvar

Styrelsen presenterade förslaget på styrelsens svar.

Mötet beslöt att stadsfästa styrelsens svar med redaktionella än-
dringar.

§13.1 Teknikfokusförvaring Josefin Karlsson informerade att de i nuläget förvarar sina saker
i Ekea men hon föreslog att flytta på det eftersom det tar plats.

Louise Hauzenberger föreslog att det flyttas till utskott.

Jashar Vahid frågade vad det är de har.

Josefin svarade att där är en hel delgrejer bl.a. tröjor, namnlappar
och annat.

Jashar menade att man kan förvara det i Ful också beroende på
hur mycket det är. Han skulle höra med ansvariga.

§13.2 Middag med E Josefin Karlsson informerade att E-sek vill bjuda styrelsen på
middag.

Styrelsen skulle bestämma datum.

Daniel Lundell och Peter Dahl lämnade lokalen

§12 Övrigt Inget diskuterades.

§13 Meddelanden • Louise Hauzenberger meddelade att hon och Carolina Sar-
torius kommit fram till att Datatjej 2016 troligtvis kommer
att vara väldigt nära inpå Teknikfokus och sade att det bör
tas itu med redan nu.

• David Larsson uppmanade styrelsen att jobba på sina testa-
menten.

• Astri Magnussen meddelade att det är sexschiphte på lördag.

§14 OFMA Ordförande Josefin Karlsson förklarade mötet avslutat klockan
12:55.

Mötessekreterare

Alen Lulic
Propagandamästare tillika sekreterare

Justeras

Josefin Karlsson
Ordförande
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Ordförande 
Daglig verksamhet. Har skrivit kontrakt med  ESektionen angående delning av de ihop 
vikbara boden. På torsdagen var det en journalist som kontaktade mig  som hade några 
frågor om vårt sångarkiv, jag har svarat på hennes frågor men hon har inte hört av sig mer.  

CPM 
Programmästeriet hade ett möte för att bestämma om kickoff och Laserdome. Det ska bli 
Laserdome på Lucia. Har delegerat arbete. Räknas städa upp idét? 
 
KM 
Hanterat accesser och lokalbokningar. Tittat på projektorer för inköp. 
 
NLV 
På onsdag är det androidutbildning med Lunicore. Söktrycket har varit mycket högt och om 
det blir ett lyckat event är sannoliken hög att liknade event hålls. Även i NLV planeras vår 
kickoff för fullt. Mentorsprogrammet har fått 17 intresserade studenter förhoppningsvis tar 
samtliga steget och skickar in den bindande anmälan. På måndag (17/11) är det JätteIKK. 
Techsweden har hört av sig om att hitta redaktörer, de kommer affischera kring detta. 
 
Skatt 
Daglig verksamhet 
 
SRD 
Fixat med Speak Up days som är nu på tisdag (därför är jag inte på mötet). Hittat jobbare, 
planerat som ska göras.  
Kallat till studierådsmöte som är på onsdag.  
Haft möte med internationaliseringsgruppen i studierådet och hjälpt dem. De har skrivit ihop 
motioner till HTM2. 
Skickat ut mejl till kursansvariga och letat efter kursombud. Har hittat till typ hälften av 
kurserna, men går framåt.  
 
Café: 
Tagit emot en leverans på 30 backar julmust samt lite smått och gott. Räknat in kassor och 
gjort lite pappersarbete. Jobbat på mitt testamente och skrivit utskottsrapport till HTM2. Varit 
på möte om sektionstackfesten. 
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